



Veckefjärdens GC Bankkommittén (BK)

Mötesanteckningar

30 juni 2021 kl. 12:00 Veckefjärdens konferenslokal

1. Mötets öppnande

Anders inledde mötet med en gemensam lunch.

2. Närvarande

Christian Mattfolk, Mikael Nordin, Tomas Eriksén och Anders Lindgren.
Ej närvarande var Ulrika Engfors Holmbom och Jan-Olow Larson.

3. Föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.



4. Aktiva frågor

- a) Hur man hittar till tee 14 från green 13 ska förbättras. (Mikael/Tomas).
- b) Skyddsnät tee 48 vid 13:e tittas över och förbättras. (Mikael).
- c) Ett bra verktyg/kvast för att städa rangen. (Mikael).
- d) Att placera ut ytterligare två ”studsmattor/mål” på rangen. (Anders + Christian).
- e) Att William informeras att han ska hantera städet på rangen och i rangebås, bl.a. tömma papperskorg. (Mikael).
- f) Att det tillsätts papperskorg i rangebås. (Mikael).
- g) Klockor på ettans samt tians tee visar ofta fel. (Mikael).
- h) Medlemmar som önskar snickra har möjlighet att återfå sin städavgift genom att åtgärda vissa broar på banan. (BK + Mikael).

5. Nya ärenden och förslag/information från medlemmar

- a) Medlemsförslag. Att köra runt med en bevattningstank under torrperioderna, som medlemmarna kan hjälpa till med.
Mötet ansåg att det inte var möjligt utifrån olika orsaker.
- b) Medlemsförslag. Fixa på rangen 3 st. mål att sikta på.
Blev en aktiv fråga.
- c) Medlemsinformation. Klockor på ettans tee samt tians tee visar ofta fel.
Blev en aktiv fråga.
- d) Medlemsfråga. Vad gäller för en återbetalning av städavgiften?
Mikael förklarade.
”Städuppgift godkänd av BK med tre timmars arbete ger åter 300 kr.”
”Starters godkänd av shopen/receptionen med 4 timmar ger åter 300 kr.”
”Starters från ”KlubbiKlubben” med 3 timmar ger ingen städavg. åter.”
- e) Medlemsförslag. Att placera ut fler papperskorgar på banan.
Mötet ansåg att man kan ta med sitt eget skräp till närmsta källsortering/papperskorg.



- f) Medlemsinformation. Det saknas bolltvättar ute på banan. Mötet anser att man normalt har med sig en egen handduk samt vatten för att "bolltvätta". Bra att informera om det vid anslag i shopen.
- g) Medlemsförslag. Diket hål 6 där 170 m kvar. Förslag att "installera" en pump för att reglera vattennivåerna ned till dammen utifrån dikets vattenmängd. Mötet anser att det utförs med bra teknik av banpersonalen redan i dag.
- h) Medlemsinformation. Ofta fullt på parkeringarna, trots att det inte är shotguntävling. Mikael kommer att se över för fler parkeringsplatser.
- i) Medlemsförslag. Genväg från hål 7 till hål 8 tee 48. Behöver röjas och klippas. Tomas informerar att det har gjorts samt att det utförs under dagligt banarbete.
- j) Medlemsinformation. Fundering för placering av hålen/flaggorna på greenerna. Medlemmen ansåg att det ska vara "plant" där flaggan står. Tomas förklarade hur reglerna är samt hur man sköter hålslagningen. Mötet har inga synpunkter på det utan mötet anser att Tomas med banpersonal sätter flaggorna utifrån de regler som finns samt även utifrån gällande förutsättningar.
- k) Medlemsförslag. Vad kan medlemmar göra förutom att städa exempelvis att hjälpa till på banan. Mötet ansåg att städningen ska vara under kontrollerade former. Att hjälpa till på banan "när som helst" fungerar inte. Efter Coronan blir det lättare att hjälpa till på banan, då vi stänger av hela banan 1 - 2 dagar för så kallade städdagar.

6. Information från Tvillingsta och om banan (Mikael och Tomas)

- a) Tvillingsta långtidsplan ska presenteras för BK 2022. (Mikael).
- b) Bilparkeringen är för liten, måste ses över och lösas.
- c) Mikael har åtgärdat "kantrad" toalett på hål 11, samt att den blev städad.
- d) Fikakiosken hål 6 med plastrutor som ramlat ur, restaurangen ansvarar.
- e) Out of Bounds pinnar. Gavs förslag om att Tomas samt banpersonal får flytta/justera dem utifrån hur växtligheten är, så pinnarna ses av spelarna. Undantag där man vet att banan angränsar till annan markägare exempelvis högersidan hål 10 efter "diket". Mötet godkände förslaget.



- f) Tee klot/markeringar samt pinnar (röd och gul) så ligger ansvaret på BK tillsammans med Tomas. Tävlingsledning för sina anordnade tävlingar har rättighet att flytta tee klot/markeringar samt pinnar (röd och gul) efter ett godkännande från Tomas, tävlingsledningen ska återställa det efter tävlingen, men även det görs med ett godkännande från Tomas.
- g) Under hösten vore det bra att dra ihop kvarvarande ris/sly till ett antal högar för att sedan fraktas bort.
- h) Fliken Klubbsidor – Kommittéer – Bankkommitté. Där har bl.a. städuppgifter lagts in och mötet tycker det varit ett bra upplägg att fortsätta med även nästa säsong.
- i) Medlemmar som önskar snickra har möjlighet att återfå sin städavgift genom att åtgärda vissa broar på banan. BK kollar upp intresset. Noteras under aktiva frågor.

7. Övrigt

- a) Städ dagarna startade löpande från 4 maj och stängdes i dag 30 juni under BK mötet. Städ dagar pärmen tas bort men Förslags pärmen blir kvar på receptionsdisken i shopen. För medlemmar att skriva in sina åsikter/förslag om banan.

8. Mötets avslutande

Anders förklarade mötet avslutat. Han återkommer om datum för nästa möte.

Vid tangentbordet Anders.

Bankkommittén

Ordförande:

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com

Medlemmar:

Ulrika Engfors Holmbom 070-593 53 93 ulrikaeh@hotmail.se

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com,

Jan-Olow Larson 070-66 66 545 janolow.larson@gmail.com

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com